
Beteendevetare i Lund
STYRELSEMÖTE 2024-11-25

BiL

Närvarande: Sunniva Lindqvist Uosukainen, Molly Malmström, Oliver
Eliasson, Ida Svensson, Valentina Nilsson, Amanda Nilsson, Casper
Daag

§ 1 Mötets öppnande

Mötet öppnades 13:14

§ 2 Val av ordförande

Oliver Eliasson valdes till mötesordförande

§ 3 Val av mötessekreterare samt justerare

Ida Svensson valdes till mötessekreterare

Casper Daag valdes till justerare

§ 4 Godkännande av dagordning

Mötet godkände dagordningen

§ 5 NBD 2025

- 2025 ska vi hålla NBD

- Västerås, Umeå, Uppsala (och eventuellt någon mer) ska bjudas hit

- En del planering gjord sen innan

- De själva fixar transporten, vi kan söka spons och hjälpa till

- Hitta ett bra datum (fredag - söndag), mycket som händer den tiden

- Vi behöver fixa intresseanmälan (denna terminen)

- Vi behöver boka in möte med alla utskott för att sätta datum

§ 6 Nollning och Midnattsspelen

- Mail från utomstående

- Sätta mer ram och regelverk kring den kvällen



- Diskutera hur det ser ut utifrån

- Behöver inte ändra upplägget - mer riktlinjer för faddrar

- Fejknollor med på förfesten, kontrollera på förfesten så att det inte går överstyr

- Riktlinjer för fejknollors stories (den ska vara klar i Juli så det finns tid att kolla igenom

den och korrigera om det behövs)

§ 7 Paradiskonferencen

- 5 december 10-13

- Konferens med PiL, Kuf och DOXA - pratar med andra som har samma post, ideutbyte

- Sittning kommer vara nästa termin

§ 8 Samordnare informerar

● Sexmästeriet

- Sittning 7 december

- Dålig kommunikation från sexmästeriets sida, PR har inte fått information om

sittning

● Novischutskottet

- Ingen info

- Molly tar upp info om midnattsspelen med dem

● Idrottsutskottet

- Skidresan, fixa boende i början av december

- Danslektion, början av januari (inte spikat, men en tanke)

● Karriärsutskottet

- Ingen info



● Utbildnings- och kvalitetsutskottet

- Ingen info

● PR-utskottet

- Påminna alla utskott om att meddela PR några dagar innan det ska publiceras

● Balutskottet

- Planering går bra

- Medaljer är lösta

- Inför paradisbalen: de andra har blivit tillsatta (från andra föreningar)

§ 9 Kassören informerar

- Gamla medlemslistor på driven, borde inte spara det

- Enligt GDPR ska man inte spara onödig info

- All info finns ändå på Hitract

- Beslut: Radera dokumenten

- Förtydliga att kassören bara kan ta emot fysiska kvitton (eller digitala kvitton)

- Men inte bild/kopia

- Behövs till bokföringen

- Meddela om detta

- Vi har fått godkännande om ansökning om medel

§ 10 Vice Ordförande informerar

- Styrelsetröjor - dyrt och inte helt nöjda från tidigare år

- Minst 450 kr per person, som man står för själv

- Valentina skriver i styrelse/utskotts chatten och kollar intresset

- Kommer vara en standarddesign



- Förnyande av avtal närmar sig, kommunikation med sponsorer - valentina återkommer

kring detta

§ 11 Återkoppling från senaste mötet

- Vicegeneraler: SLOSAM och sittningar under nollningen, hjälpa till

- Vi pratade om NBD och höstmöte

§ 12 Övrigt

- Nästa veckas julmarknad, LUPEF håller i det

- På AF-borgen i athen

- Vi har anmält oss

- Sexmästeriet planerar någon liten aktivitet, förra året var det julpyssel

- Molly kollar med Clara om sexmästeriet har fått info om detta

- Om sexmästeriet har för mycket kan vi kolla om några andra, ex.

idrottsutskottet, om de kan fixa något (kolla med sexmästeriet)

- Be om info om detta

§ 13 Nästa möte

- Nästa styrelsemöte 16 december, 13:00

§ 14 Mötets avslut

Mötet avslutades 14:32


